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J e g y z ő k ö n y v 

 
 
Készült Kálló Község Önkormányzata Képviselő-testületének 2013. március 14-én 18,30 órai 
kezdettel Kálló községben a polgármesteri hivatalban megtartott üléséről. 
 
Jelen vannak: Ivanovics István polgármester, Czeba Katalin alpolgármester, Balla Jánosné, 
Balla Lászlóné, Benedek Péter István, Kapás Antalné, Koncz Lajosné – szám szerint a 7 tagú 
képviselő-testület összes tagja 
Koncz Anita körjegyző – meghívott 
 
A polgármester köszönti a   megjelenteket. Megállapítja a határozatképességet és megnyitja 
az ülést. Kijelöli Balla Jánosné és Kapás Antalné képviselőket a jegyzőkönyv hitelesítésére, 
melyet a képviselők egyhangúlag elfogadnak. 
 
Ivanovics István polgármester: A meghívóban kiküldött napirendi pontokat javasolja 
elfogadni. 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt, a képviselő-testület egyszerű többségű szavazással, 7 igen 
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 
 
 
 13/2013. (III.14.) számú képviselő-testületi határozat 
 

A képviselő-testület a 2013. március 14-i testületi ülés napirendjét az alábbiakban 
határozza meg: 
 
1./ Javaslat az Önkormányzat 2013. évi költségvetésének az elfogadására 

   Előterjesztő: polgármester 
      2./ Javaslat az önkormányzati képviselők tiszteletdíjáról szóló rendelet  
            megalkotására 

   Előterjesztő: polgármester                   
      3./ Javaslat ivóvíz támogatási kérelem benyújtására 

   Előterjesztő: polgármester 
 4./ Javaslat az Önkormányzat vagyonáról és a vagyongazdálkodás szabályairól  
       szóló rendelet módosítására 
   Előterjesztő: polgármester 

 5./ Javaslat az Önkormányzat közép-és hosszú távú vagyongazdálkodási tervének  
       az elfogadására 
   Előterjesztő: polgármester 
                  6./ Kállói Polgárjogi Mozgalom Egyesület kérelme 
   Előterjesztő: polgármester 
                  7./ Polgármester költségtérítésével kapcsolatos 
   Előterjesztő: Ügyrendi Bizottság elnöke 
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Ivanovics István polgármester:  
- Kamera-rendszer kiépítésével kapcsolatos pályázat ellenőrzése megtörtént, 

remélhetőleg a pénz is rövidesen megérkezik az önkormányzat számlájára. 
- Start-munka program indul belvíz elvezetésre és a közutak környezetének rendbe 

tételére, 13 fő és 1 brigádvezető részvételével.  
- Az idén is több helyre kerülnek kiközvetítésre közfoglalkoztatottak, például az 

erdészethez, a KÖVIZIG-hez. 
- Önkéntes munkásokat is rendszeresen alkalmaz az önkormányzat 30 napra. 

 
 

 NAPIRENDEK TÁRGYALÁSA 
 

1./ napirendi pont  
Javaslat az Önkormányzat 2013. évi költségvetésének az elfogadására 
(Elfogadott rendelet és az előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
 
Ivanovics István polgármester:  A költségvetés előző tárgyalása óta nem történt jelentős 
változtatás. az óvoda költségvetéséhez viszont hozzátett az önkormányzat 3,6 millió forintot. 
Ezt úgy tudta megvalósítani, hogy az alábbi tételek kerültek be a költségvetésbe: az ÉRV Zrt-
től kapott 1 millió forintos üzemeltetési díj, a bérleti díj bevétel összege 700 ezer forinttal 
emelkedett, mivel március 1-től kiadta az önkormányzat az üzlethelyiségét, valamint az 
iparűzési adó tervezett bevétele 1,9 millió forinttal került megemelésre. A főösszegek nem 
változtak. 
 
Magyar Éva óvodavezető: Amikor a Napraforgó Óvoda Kálló Erdőtarcsai Tagóvodájának 
költségvetését tárgyalták a közös testületi ülésen, tudott-e a kállói képviselő-testület arról, 
hogy az erdőtarcsai óvoda költségvetése nem tartalmazza szeptember 1-től a két konyhai 
dolgozó bérét és egyéb személyi juttatásait, valamint az élelmiszer készletre tervezett összeg 
is csak szeptemberig van benne a költségvetésben? 
Igaz ugyan, hogy egy lehetőségként Erdőtarcsa tervezi konyhája működtetésének 
megszüntetését, de a költségvetést úgy kell tervezni, hogy az egész évre szóljon, mivel még 
senki nem döntött a konyha sorsáról, egész évre kellett volna tervezni, majd a döntést 
követően módosítani a költségvetést. 
 
Örömükre szolgált, hogy belátta a fenntartó, hogy az óvoda költségvetésében nem lehetnek 
nullás összegek, ezért hozzátettek 3,6 millió forintot. 
Viszont az a kérdése, Erdőtarcsai Tagóvoda költségvetésével kapcsolatban: hogy ki, mikor és 
hogyan fogja hozzátenni, és átszervezés esetén ki fogja állni a konyhai dolgozók bérét és az 
élelmiszerek költségeit? Mert abba a keretbe nem fért bele mind az öt ember bére. Szó volt 
erről a közös testületi ülésen? Szerinte az Erdőtarcsai Tagóvoda a 14 millió forintos 
költségvetésből éves szinten nem fog kijönni. Ezért lett volna jó megbeszélni ezeket a 
dolgokat a közös testületi ülésen, ezért lett volna jó, ha ő is ott van. 
 
Ivanovics István polgármester: Miért nem jöttél el? 
 
Magyar Éva óvodavezető: Mert nem kaptam meghívót, nem szoktam magamat kéretni, ha az 
óvodáról van szó. 
 
Ivanovics István polgármester: Mindkét testületi ülésre küldtünk a részedre meghívót. 
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Balla Jánosné képviselő: Az erdőtarcsai óvoda költségvetése nem volt tárgyalva a közös 
testületi ülésen. 
 
Magyar Éva óvodavezető: Az erdőtarcsai képviselő-testület tárgyalta a közös testületi ülésen a 
Napraforgó Óvoda Kálló Erdőtarcsai Tagóvodájának a költségvetését. 
Egyenlőre óvodai nevelésre társult intézmény az óvoda, az óvodavezető feladata és 
felelőssége is, hogy a két intézmény költségvetését összesítve is elkészítse, nyomon kövesse, 
ezért szeretné tudni, hogyan került elfogadásra a tagóvoda költségvetése. 
 
Ivanovics István polgármester: Június 30-ig kell felülvizsgálni az társulásokat. 
 
Balla Lászlóné képviselő: Addig nem tudnak lépni ezzel kapcsolatosan a képviselő-testületek, 
míg nem tudnak konkrét határozatot hozni arról, hogyan szeretnék a továbbiakban működtetni 
az óvodát. Minél előbb el kellene dönteni, mert sürget az idő. 
 
Magyar Éva óvodavezető: Véleménye szerint az a szerencsés, ha egész évre van tervezve a 
költségvetés. Ő is felelősséget érez az Erdőtarcsai Tagóvoda költségvetése miatt. 
 
6,6 millió forintot szeretett volna még az óvoda költségvetéséhez, ahhoz képes 3,6 millió 
forintot kapott meg az óvoda. Számos tételhez hozzá tudtak tenni, viszont néhány helyen 
nagyon meg kellett szorítani a kiadásokat. Túlórát, helyettesítést nem tud fizetni, 
továbbképzésre is 130 ezer forint helyett csak 30 ezer forint maradt. A cafetéria juttatás 
összege bruttóban ugyanannyi, nettóban viszont a levonások miatt kevesebb, mint előző 
évben volt. A költségvetésbe 185 étkezési nap lett betervezve a munkavállalók természetbeni 
étkeztetéséhez. 
 
A dologi kiadásokon is kellett csökkenteni: szakmai  könyvre, gyermekkönyvre nem tudtak 
tervezni, szakmai eszköznél levett 200 ezer forintot, mivel az idén még lesz IPR. Az 
óvodában viszont nevelési tevékenységet kell folytatni, ahhoz szakmai eszközök is kellenek. 
Ha majd nem lesz IPR, akkor szeretné, ha ezek a tételek visszakerülnének a költségvetésbe. 
Szállítást nem terveztek, a kötelező dolgokat viszont tervezni kellett, pl. villamos energia, víz, 
szennyvízszippantás, gázszolgáltatás, HACCP, foglalkozás-egészségügyi vizsgálat, tűzjelő 
rendszer karbantartása. Nem volt már lehetőség a kötelező érintésvédelemi és erősáramú 
berendezések felülvizsgálatára, gázkészülékek kötelező ellenőrzésére és a játszótéri eszközök 
felülvizsgálatára pénzösszeget tervezni 
 
Egy kicsit gondban van az élelmiszer-készlet beszerzésével, a minimális szükséglet még plusz 
2,6 millió forint lenne. Megkéri, hogy mind az önkormányzati hivatal, a képviselő-testület és 
az óvoda is kísérje folyamatosan figyelemmel az élelmiszer beszerzés alakulását. 
Elképzelhető, hogy szűken, amennyiben és közben csökken az áfa tartalom, és az elmúlt 
évihez hasonló lesz az igénybevétel, bele lehet férni a tervezett kiadásokba, de ez nem biztos. 
Január-február hónapban 2,7 millió forint fogyott el az éves költségvetésből, előállhat az a 
helyzet, hogy nem lesz elég, annak ellenére, hogy arra törekednek, hogy minél olcsóbban 
vásároljanak. Takarékoskodni kell a készletbeszerzésen, még mindig fél a végétől, de köszöni 
az önkormányzatnak azt a pluszt is, amit hozzátettek, mert tudja, hogy az önkormányzatok 
támogatásai is csökkentek. 
 
Az óvoda alkalmazotti közössége összetartó, jó közösség, működési és szakmai szempontból 
is, ezt szeretné a továbbiakban is megőrizni, próbálja szinten tartani a nevelő munka 
színvonalát. Nem szívesen nézné végig, hogy tönkremegy az óvoda. 
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A pályázatokat figyelemmel kell kísérni, minden lehetőséget ki kell használni. 
A költségvetési törvény központosított előirányzatainál van olyan lehetőség, hogy az 
önkormányzatok támogatást kérhetnek bővítésre, beruházásra, fejlesztésre. Szeretné, ha ezt 
támogatná a képviselő-testület és bővítené, fejlesztené a konyhai kapacitást és a felszereltség 
fejlesztését. 
 
Azért sikerült az elmúlt évben a költségvetésen belül maradni, mert tartós bérmegtakarításuk 
volt. A helyettesítést is úgy próbálja megoldani, hogy minél kevesebbe kerüljön. 
 
Kéri a képviselő-testületi tagokat, hogy amennyiben az étkeztetésre nem lesz elég a 
költségvetésben tervezett kiadás, akkor az önkormányzat évközbeni módosítással biztosítsa a 
hiányzó összeget. 
 
A jelenlegi társulás az óvodai nevelésre szólt, a konyhának ehhez semmi köze nincsen. 
Véleménye szerint semmi értelme nincs a társulás további fenntartásának. Az a gyakorlat az 
idén, hogy a társult intézmények mennek szét, mivel megszűnt a társulási normatíva. 
A társulás fenntartása nélkül is tud a két intézmény szakmailag együttműködni. 
 
Koncz Lajosné képviselő: Nagyon szépen viselkednek a gyerekek az óvodában, elismerés érte 
az óvoda dolgozóinak. 
 
Czeba Katalin alpolgármester: A költségvetés nyitóegyenlege 19.843.000.-Ft, ez mit jelent? 
 
Ivanovics István polgármester: Ebből az összegből kb. 10 millió forint az IPR-s pénzeket 
jelenti, a másik 10 millió forint az önkormányzat saját pénze. 
 
Magyar Éva óvodavezető: Kéri a képviselő-testületi tagokat, hogy amennyiben az étkeztetésre 
nem lesz elég a költségvetésben tervezett kiadás, akkor az önkormányzat évközbeni 
módosítással biztosítása a hiányzó összeget. 
 
A jelenlegi társulás az óvodai nevelésre szólt, a konyhának ehhez semmi köze nincsen. 
Véleménye szerint semmi értelme nincs a társulás további fenntartásának. Az a gyakorlat az 
idén, hogy a társult intézmények mennek szét, mivel megszűnt a társulási normatíva. 
A társulás fenntartása nélkül is tud a két intézmény szakmailag együttműködni. 
 
Koncz Anita jegyző: Minél előbb végig kell gondolnia a két önkormányzat képviselő-
testületének, hogy fenn kívánják-e tartani az óvodai társulást. 
 
Ivanovics István polgármester: Javasolja az Önkormányzat 2013. évi költségvetését az 
előterjesztés szerint elfogadni. 
 
 
Több kérdés, hozzászólás nem volt, a képviselő-testület minősített többségű szavazással, 7 
igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül megalkotta 2/2013. (III.18.) 
önkormányzati rendeletét az Önkormányzat 2013. évi költségvetéséről. 
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2./ napirendi pont 
Javaslat az önkormányzati képviselők tiszteletdíjáról szóló rendelet megalkotására 
(Elfogadott rendelet és az előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
 
Ivanovics István polgármester: Már tárgyalták napirendi pontként a képviselői tiszteletdíj 
megállapítását, most javasolja elfogadni. 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt, a képviselő-testület minősített többségű szavazással, 7 igen 
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül megalkotta 3/2013. (III.18.) önkormányzati 
rendeletét az önkormányzati képviselők tiszteletdíjáról. 
 
Ivanovics István polgármester: Az alpolgármester tiszteletdíjának megállapításáról is dönteni 
kell. 
 
Balla Jánosné képviselő: Az alpolgármester tiszteletdíját havi 30.000.-Ft összegben javasolja 
megállapítani. 
 
Több kérdés, hozzászólás nem volt, a képviselő-testület egyszerű többségű szavazással, 6 igen 
szavazattat, ellenszavazat nélkül 1 tartózkodással az alábbi határozatot hozta: 
 
 
 14/2013. (III.14.) számú képviselő-testületi határozat 
 

A képviselő-testület Czeba Katalin alpolgármester tiszteletdíját 2013. január 01-től 
kezdődően 30.000 Ft/hó összegben állapítja meg. 

 
 
3./ napirendi pont 
Javaslat ivóvíz támogatási kérelem benyújtására 
(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
 
Ivanovics István polgármester: Minden évben sor kerül ivóvíz támogatási kérelem 
benyújtásáról, az idén is meg kell hozni a döntést, az ivóvíz árát viszont nem az 
önkormányzatnak kell megállapítani. 
Javasolja meghozni erről a határozatot. 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt, a képviselő-testület egyszerű többségű szavazással, 7 igen 
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 
  
 
 15/2013. (III.14.) számú képviselő-testületi határozat 
 

Támogatási igény benyújtása víz és csatornaszolgáltatás ráfordításainak 
csökkentésére 

 
Erdőtarcsa Község Önkormányzatának Képviselő-testülete döntött abban, hogy 2013. 
évre  vonatkozóan a lakossági ivóvíz és csatornaszolgáltatás ráfordításainak 
csökkentésére támogatási kérelmet kíván benyújtani a Vidékfejlesztési 
Minisztériumhoz. 
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A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a vonatkozó rendelet pályázathoz 
szükséges mellékleteinek, nyilatkozatainak aláírására. 
 
Határidő: azonnal, illetve folyamatos 
Felelős: Nagy Attiláné polgármester 
 

 
 
4./ napirendi pont 
Javaslat az Önkormányzat vagyonáról és a vagyongazdálkodás szabályairól szóló 
rendelet módosítására 
(Elfogadott rendelet és az előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
 
Ivanovics István polgármester: A rendelet-módosítást javasolja az írásban kiküldött  
előterjesztés szerint elfogadni. 
 
Koncz Anita jegyző: Nem túl régi az önkormányzat vagyonrendelete, hiszen 2011-ben 
alkottak újat, mégis már másodszor szükséges módosítani a nemzeti vagyonról szóló törvény 
megalkotása, majd módosítása miatt. Azok a módosítások kerültek most be a 
vagyonrendeletbe, amelyet a nemzeti vagyonról szóló törvény változása feltétlenül indokolt.  
 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt, a képviselő-testület minősített többségű szavazással, 7 igen 
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül megalkotta 4/2013. (III.18.) önkormányzati 
rendeletét az Önkormányzat vagyonáról és a vagyongazdálkodás szabályairól szóló rendelet 
módosításáról. 
 
 
5./ napirendi pont 
Javaslat az önkormányzat közép-és hosszú távú vagyongazdálkodási tervének az 
elfogadására 
(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
 
Ivanovics István polgármester: Javasolja az önkormányzat közép-és hosszú távú 
vagyongazdálkodási tervét az előterjesztés szerint elfogadni. 
 
Koncz Anita jegyző: Részletes írásbeli anyag került kiküldésre a vagyongazdálkodási 
tervekkel kapcsolatban. Elkészítésének kötelezettségét a nemzeti vagyonról szóló törvény 
módosítása írja elő. 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt, a képviselő-testület egyszerű többségű szavazással, 7 igen 
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 
 
 
 16/2013. (III.14.) számú képviselő-testületi határozat 
 
 

Kálló Község Önkormányzatának Képviselő-testülete elfogadja az Önkormányzat 
vagyongazdálkodási tervét az alábbiak szerint: 
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1. 
 
Középtávú vagyongazdálkodási terv: 
 

a) Az önkormányzati vagyonnal – mint a nemzeti vagyonnal – felelős módon, 
rendeltetésszerűen kell gazdálkodni. 

 
b) A vagyongazdálkodás feladata az önkormányzat teherbíró képességéhez igazodó, 

elsődlegesen a közfeladatok ellátásához és a mindenkori társadalmi szükségletek 
kielégítéséhez szükséges, egységes elveken alapuló, átlátható, hatékony és 
költségtakarékos működtetése, értékének megőrzése, állagának védelme, értéknövelő 
használata, hasznosítása, gyarapítása, továbbá a feleslegessé váló vagyontárgyak 
elidegenítése 

 
c) Az önkormányzati vagyonfejlesztés (létrehozás, bővítés, felújítás) céljait a Képviselő-

testület döntései és az éves költségvetési rendelet határozza meg. 
 
d) Az önkormányzati vagyon hasznosításának alternatívái: 
A nemzeti vagyon alapvető rendeltetése a közfeladat ellátásának biztosítása, 
hasznosításának célja a kötelező és önként vállalt feladatok hatékony és eredményes 
ellátása. 
 
A hasznosítás formái: 
 
1. A feladatok ellátásához nem szükséges vagyon elidegenítése 
2. Használatba adása, bérbe adása 
3. Önkormányzati vagyontárggyal vállalkozási tevékenység folytatása 

 
1. Vagyon értékesítése 
A rendelkezésre álló szabad vagyon értékesítését forgalmi értékbecsléssel megalapozva, 
nyilvános pályázati kiírás alapján, a vagyonrendelet előírásai szerint a nemzeti vagyonról 
szóló 2011. évi CXCVI. törvény alapján kell lefolytatni. A vagyon értékesítéséből 
származó bevétel elsősorban fejlesztési kiadások fedezetéül szolgálhat. 

 
2. Bérlet útján történő hasznosítás 
A lakás és nem lakás célú helyiségek, valamint telkek, földterületek hasznosítása 
elsősorban bérleti szerződés keretében tehető meg. A bérlet útján nem hasznosított 
ingatlan esetében törekedni kell arra, hogy minél rövidebb ideig legyen kihasználatlan 
állapotban, ennek elkerülése érdekében folyamatos pályáztatás szükséges. 

 
3. Vállalkozás folytatásával történő vagyonhasznosítás 
Az önkormányzati feladatellátáshoz nélkülözhetetlen vagyonnal vállalkozási tevékenység 
folytatható. Az önkormányzati vállalkozás az alaptevékenységet nem veszélyeztetheti. 
Az önkormányzat csak olyan gazdálkodó szervezetben vehet részt, amelyben felelőssége 
nem haladja meg a vagyoni hozzájárulásának mértékét. 

 
e) Kiemelt figyelmet kell fordítani a vagyon-nyilvántartás aktualizálására,  annak 

érdekében, hogy várható változások nyomon követhetőek legyenek. 
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f) Az értékesítésre vagy más hasznosításra kijelölt ingatlanoknál folyamatos hirdetés 
szükséges. 

 
g) Az önkormányzat vagyongazdálkodását az átláthatóság, a döntések nyomon 

követhetőségének, a legmagasabb közösség haszon elérésének egységes elve szerint 
folytatja. 

 
h) Az önkormányzat a vagyonát a feladatainak megvalósulására használja. 

 
i) Az önkormányzat feladatának ellátás szempontjából feleslegesség váló 

vagyontárgyakat elsősorban hasznosítja, amennyiben az gazdaságosan nem 
valósítható meg, értékét megőrizve tulajdonában tartja. 

 
j) Amennyiben az adott vagyontárgy tulajdonban tartásával összefüggő fenntartási és 

karbantartási költségek előreláthatóan nagyobbak, mint a vagyontárgyak az időmúlás 
során várható értéknövekedése, a vagyontárgya elidegeníthető. Az elidegenítés során, 
a piacin elérhető legmagasabb árra vagy összességében az önkormányzat számára 
legkedvezőbb ellenérték elérésére kell törekedni. 

 
k) Évente át kell tekinteni és meg kell vizsgálni az értékesítendő, illetve más módon 

hasznosítható vagyonelemeket. 
 

l) Az önkormányzatnak a lehetőségekhez képest elő kell segítenie a munkahelyteremtő 
vállalkozások létrejöttét, arra alkalmas bérlemények, területek biztosításával. 

 
2. 
 
Hosszú távú vagyongazdálkodási terv 
 

a) Alapjául szolgálhat a középtávú vagyongazdálkodási terv. 
b) Az önkormányzatnál a vagyon megőrzésének elsődlegessége elv érvényesül a hosszú 

távú működési stabilitás biztosítása érdekében. 
 
c) A vagyonhasznosítás során a bevételszerzés, illetve kiadáscsökkentés mellett szem 

előtt kell tartani azt, hogy az ne vagyonfelélést eredményezzen. 
 

d) A vagyonhasznosítás bevételeit minél nagyobb arányban a vagyontárgyak 
megóvására, megújítására illetve beruházásra kell fordítani. 

 
e) Az önkormányzat tulajdonában lévő épületek állagmegóvása, felújítása, energia 

hatékonyságának növelése érdekében a kedvező és a gazdasági programban 
megfogalmazott célokkal összhangban lévő pályázati lehetőségek maximális 
kihasználására kell törekedni. 

 
f) Az önkormányzati energia költségek csökkentésére az önkormányzati épületek 

hőszigetelése, nyílászáróinak cseréje, majd fűtéskorszerűsítése mind középtávon, mint 
hosszú távon elsődleges cél. A megújuló energiaforrások felhasználásának lehetőségét 
az épületkorszerűsítések során vizsgálni kell. 
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g) Az intézményi feladatellátás tárgyi feltételeit az előírásoknak való megfelelés, az 
energiatakarékos üzemelés, az ellátás színvonalának emelése érdekében lehet 
korszerűsíteni. 

 
3. A Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy gondoskodjon a vagyongazdálkodási 
terv szükség szerinti felülvizsgálatáról. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Ivanovics István polgármester 
 
 
6./ napirendi pont 
Kállói Polgárjogi Mozgalom Egyesület kérelme 
(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
 
Ivanovics István polgármester: Kállói Polgárjogi Mozgalom Egyesület kérelmet nyújtott be a 
képviselő-testület felé, melyben az Egyesülettel történő együttműködést, valamint támogatást 
kérnek. A kérelem tartalmát minden képviselő-testületi tag ismeri, várja az ezzel kapcsolatos 
véleményeket, hozzászólásokat. 
 
Czeba Katalin alpolgármester: Javasolja, hogy hívják meg a következő testületi ülésre az 
Egyesület elnökét, hogy megbeszélhessék az együttműködés részleteit. 
 
Balla Jánosné képviselő: Döntés előtt egyeztetni kellene az Egyesülettel az együttműködési 
megállapodás tartalmát, az együttműködés formáját illetően, hogy konkrétan mire gondolnak, 
mert ez a kérelmükben nem került részletezésre. Javasolja, hogy írásban válaszoljanak az 
Egyesületnek, pontról-pontra, és további információ kérésre is sor kerüljön. A döntést csak 
további információk ismeretében hozzák meg, amikor már pontosan ismerik a részleteket. 
 
 
7./ napirendi pont 
Polgármester költségtérítésével kapcsolatos 
(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
 
Koncz Lajosné képviselő, ügyrendi bizottság elnöke: Kérelmet nyújtott be a polgármester a 
költségtérítés emelésével kapcsolatosan. Javasolja a költségtérítés összegét a maximális 
összegben megállapítani. 
 
Több kérdés, hozzászólás nem volt, a képviselő-testület egyszerű többségű szavazással, 6 igen 
szavazattal, ellenszavazat nélkül 1 tartózkodással az alábbi határozatot hozta: 
 
 
      17/2013. (III.14.) számú képviselő-testületi határozat 
 
 A képviselő-testület – figyelembe véve a polgármesteri tisztség ellátásának 
 egyes kérdéseiről és az önkormányzati képviselők tiszteletdíjáról szóló 1994. évi 
 LXIV. törvény 18. §- ának rendelkezéseit – Ivanovics István polgármester részére 

megállapított költségáltalányt 2013. január 01-től kezdődően 115.500.-Ft/hó 
összegben állapítja meg. 

  



 11 

A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy a költségáltalány 
összegét az önkormányzat házipénztárából felvegye. 
 
Felelős: jegyző 
Határidő: azonnal 

 
 
Több napirend nem volt, a polgármester megköszönte a megjelenést és a testületi ülést 
bezárta. 
 
 
                                                                        Kmf. 
 
 
 
 
                              Ivanovics István                                       Koncz Anita 
                                 polgármester                                              jegyző 
 
 
 
 
                                      Balla Jánosné                           Kapás Antalné 
                                                   jegyzőkönyv-hitelesítők 


